
 

Notulen Algemene ledenvergadering 17 april 2024 

             

 

 Aanwezig: 21 leden incl. bestuur en tuincommissie 

Afwezig met kennisgeving: 8 leden 

 

1/ Interim voorzitter Meinte Wildschut opent de vergadering. Vanuit de vergadering komt de vraag voor een 

voorstelronde van het bestuur. Er volgt applaus als Ruud Tijhuis verteld al 24 jaar penningmeester te zijn. 

 

2/ Ingekomen stukken/ mededelingen; zijn er niet. 

 

3/ Notulen ALV 12 april 2023; geen op/aanmerkingen. De secretaris wordt bedankt voor het verslag. 

 

4/ Jaarverslag secretaris; geen op/aanmerkingen. 

 

5/ Penningmeester; 

Vaststellen begroting 2024: 

                Begroting wordt doorgenomen. Vragen daarover worden naar tevredenheid beantwoord. 

Vaststelling huur en contributie 2025: 

                Contributie wordt met 1 euro verhoogd naar € 32,-- 

                Huur blijft ongewijzigd € 0,68 2m. 

Oproep van de penningmeester: Graag de mail voor de betaling lezen en liefst per omgaande betalen!                      

Dat scheelt veel werk en tijd om herinneringsmails te sturen en telefoontjes te plegen als leden vergeten te betalen! 

6/ Verslag kascontrole; 

De financiële administratie is gecontroleerd en in orde bevonden door mevr. A. Stellingwerk en dhr. N. v. Spengen. 

De vergadering verleend decharge aan penningmeester. De vergadering verleent het bestuur decharge op het beleid. 

Kascommissie voor 2024: Mevr. A. Stellingwerf en Mevr. H. van der Lit. 

 

7/ Verkiezing en herverkiezing bestuursleden; 

 Aftredend en herkiesbaar: Tineke Arensman… de vergadering gaat akkoord. 

Vacature van de voorzitter staat nog open….Wie wil!!! 

Interim-voorzitter Meinte legt uit wat de werkzaamheden zijn. 

Heeft iemand belangstelling, neem contact op met M. Wildschut. 

 

8/ Tuincommissie; 

Jaarverslag; geen op/aanmerkingen 

1. Hoofdhuurder en structurele hulp…contributie betalen? 

-dit punt was niet duidelijk, wordt in het bestuur opnieuw besproken. 

       2.   Waterafsluiting en toiletgebruik: 

Het water wordt afgesloten van 1 december tot 1 maart. Dat betekent dat de toiletten in het huisje niet gebruikt 

kunnen/mogen worden!!! Afgelopen winterseizoen toch weer gebeurt met als gevolg; een zéér vies toilet waar 

iemand weer voor opdraait om het schoon te maken! 

En…als het vanwege zéér hoge nood niet anders kan: Neem zelf een emmer regenwater mee en laat het toilet 

schoon achter. 

3 Zelf compost verdelen met tuinders, niet op het centrale plein; 

Er volgt een discussie, o.a. dat het moeilijk is de compost op één tuin te laten brengen en te verdelen. 

Uitkomst: beter overleg tussen bestuur en particulier v.w.b. de bezorging van de compost op het centrale plein. 



Rein: Als mensen gedroogde koemest ophalen, dan ook de resten opruimen, bij elkaar vegen. 

 

       4.  Barbecue + fietstocht; 

In 2024 wordt de barbecue met fietstocht gehouden op 24 augustus. Aanmeldlijst volgt. 

 

      4a. Plantjesmarkt; 

Voor 2024 wordt de datum 25 mei. 

In 2023 was het wat te vroeg in het jaar, daarom organiseren we het dit jaar wat later. 

Vorig jaar was het een leuke bijeenkomst, niet alleen werden zaden en plantjes uitgewisseld, maar ook jam’s 

chutneys en recepten. 

 

8a/ Puntenlijst + communicatieplan; 

Uitleg Herman: 

Er is een puntenlijst samengesteld waarmee 3 x per jaar de tuinen op gecontroleerd worden. Naar aanleiding van de 

uitkomst wordt de tuinder wel/niet benaderd om de punten te bespreken waaraan gewerkt moet worden. Na 3 

weken volgt opnieuw een controle. Is het oké, dan verder geen vervolg. Is het nog niet in orde, krijgt de tuinder 2 

weken om de punten te verbeteren. Is het vervolgens nog niet in orde, dan gaat er een brief naar het bestuur voor 

verdere actie. 

De Puntenlijst en het communicatieplan wordt naar alle leden gestuurd. 

Bovenstaand plan komt mede doordat in het afgelopen jaar 5 tuinen met grote rommel achtergelaten zijn. De 

opruiming komt vaak op dezelfde mensen.  

Dit plan voorkomt dat rommel zich opstapelt in de loop van de jaren. 

Materiaal wat niet meer gebruikt wordt op de tuin, zelf afvoeren! 

Vraag: Is de borg dan eigenlijk niet te laag? 

Dat maakt niet zoveel uit als mensen niet willen opruimen. Dit jaar was extreem. 

 

9/ Website; 

Kees Dekkers (vroegere voorzitter) houdt voor de vereniging de website up to date. De hosting is vernieuwd, 

ziet er allemaal goed uit. 

 

10/ Centrale inkoop; 

                Esther vraagt de leden wat de bevindingen zijn, worden er dingen gemist? 

Hr. Morittu: mest was erg zwaar dit jaar. Dat kwam door het regenachtige weer. 

Men vindt het aanbod prima, er is niet echt kritiek. 

11/ Informatieavond onderwerpen; 

 Dit jaar geen infoavond over snoeien of Bokashi omdat het niet gelukt is iemand te vinden die hier meer over 

kan vertellen. Nu een avond over composteren. Daar wordt Edgar van Groningen van de “Stadswormerij” voor 

uitgenodigd. Gevraagd aan de vergadering welke avond, dat wordt de woensdag. Datum volgt nog. 

 

12/ Rondvraag; 

Mevr. v. Brandwijk: Ik mis een appgroep voor hulpvragen, b.v. wie heeft er een ladder of wie kan er op mijn tuin 

passen als ik op vakantie ben.  

Er volgt een discussie over hoe en wat. Besloten om in het Emiclaertje een stukje te plaatsen voor een oproep. 

Mevr. v. Konijnenberg: Krijgt het rechterhek niet meer open. Esther: wordt actie op ondernomen. 

Hr. Morittu: Heeft veel last van slakken, maar Martijn Heinhuis heeft hier een adequate oplossing voor! 

Martijn wil hier een artikeltje over schrijven en stuurt het naar alle leden. 

Verder geen vragen. 

 

De voorzitter dankt eenieder voor de aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering. 

 

23 april 2024  


